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Debata dotycząca tematyki odnawialnych
źródeł energii

Dziś  w ratuszu,  z  inicjatywy Przewodniczącej  Rady  Miasta  Barbary  Stefanek-Nowackiej  oraz
Burmistrza Mariusza Majkutewicza, odbyła się debata z cyklu spotkań poświęconych odnawialnym
źródłom energii. Tematem rozmów była budowa biogazowni, a w dyskusji wzięli udział członkowie
Rady Miasta, Burmistrz Mariusz Majkutewicz, zaproszeni eksperci, przedstawiciele Lubelskiego
Ośrodka  Doradztwa  Rolniczego  w  Końskowoli,  przedsiębiorcy,  rolnicy  oraz  przedstawiciele
organizacji  pozarządowych.  Debata  została  zorganizowana  w  związku  z  trwającą  procedurą
planistyczną oraz wnioskami dotyczącymi lokalizacji  biogazowni, które wpłynęły od rolników i
przedsiębiorców.  Była  to  pierwsza  z  cyklu  zaplanowanych  debat  poświęconych  energetyce
odnawialnej  i  ekologii  w  gminie.  Dziękujemy  wszystkim  uczestnikom  za  aktywny  udział  i
merytoryczną dyskusję, która – mamy nadzieję – przyczyni się do podjęcia kluczowych decyzji dla
p r z y s z ł o ś c i  g m i n y .
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